

中英文对照
Chinese / English

西藏统计年鉴

TIBET STATISTICAL YEARBOOK

2005

(总第17期 NO.17)

西藏自治区统计局 编
Compiled by Tibet Autonomous Region Bureau of Statistics

 中国统计出版社
China Statistics Press

西藏统计年鉴

TIBET STATISTICAL YEARBOOK

2005

(总第 17 期 NO. 17)

中国统计出版社
China Statistics Press

(京)新登字 041 号

图书在版编目 (C I P) 数据

西藏统计年鉴 2005 / 西藏自治区统计局编. —北京: 中国统计出版社, 2005. 7

ISBN 7—5037—4659—9

I. 西…

II. 西…

III. 统计资料—西藏—2005—年鉴

IV. C832. 75—54

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2005) 第 052381 号

西藏统计年鉴—2005

作者/西藏自治区统计局

责任编辑/蔡启新 王秀丽

E-mail/yearbook@stats.gov.cn

责任校对/范永利 李建树 韩红玉 小达娃

封面设计/王秀丽

出版发行/中国统计出版社

通信地址/北京市西城区三里河月坛南街 75 号 中国统计出版社

电话/ (010) 63262295

印刷/成都华兴印务有限公司

经销/新华书店

开本/890×1240 毫米 1/16

字数/110 万字

印张/27.5 印张

印数/1000 册

版别/2005 年 8 月第一版

版次/2005 年 8 月第一次印刷

书号/ISBN 7-5037-4659-9/F·2050

定价/260 元

中国统计版图书, 版权所有, 侵权必究。

中国统计版图书, 如有印装错误, 本社发行部负责调换。

《西藏统计年鉴》编辑委员会

顾 问: 次 仁

主 任: 晋美多吉

副主任: 达 顿 代永涛 多吉战都 王道均 曹克瑜

编 委: (以姓氏笔划为序)

王重尧 付红军 次 珍 孙惠莉 陈元平 张振斌

周小平 武建华 高 昆 蔡 岷

《西藏统计年鉴》编辑部

总 审: 晋美多吉

主 编: 武建华

责任编辑: 王秀丽

编 辑: 范永利 李建树

资料整理: 武建华 陈 健 卓玛次仁 王 平 旺堆罗布 杨 珍

马亚利 达娃卓玛 王普珍 高 昆 巴 桑 卜丽萍

王秀丽 德吉拉姆 大平措 吴坚卓玛

英文审校: 王秀丽

I. Editorial Board

Chairman: Ciren

Vice-chairman: Jinmeiduoji Dadun Dai Yongtao Duojizhandu Wang Daojun
Cao Keyu

Editorial Board: (in order of strokes of Chinese surname)

Wang Chongyao Fu Hongjun Cizhen Sun Huili Chen Yuanping

Zhang Zhenbin Zhou Xiaoping Wu Jianhua Gao Kun Cai Min

II. Editorial Staff

Proofreader-in-chief: Jinmeiduoji

Editor-in-chief: Wu Jianhua

Coordinators: Wang Xiuli

Editor: Fan Yongli Li Jiangshu

Editorial Staff: Wu Jianhua Chen Jian Zhuomaciren Wang Ping Wangdunluobu

Yanzhen Ma Yali Dawazhuoma Wang Puzhen Gao Kun Basang Pu Liping

Wang Xiuli Dejilamu Dapingcuo Wujianzhuoma

English Proofreaders: Wang Xiuli

编辑说明

一、《西藏统计年鉴》(2005)是一本信息高度密集的资料工具书。本书收录了2004年西藏的经济和社会发展等各方面的统计数据,以及西藏和平解放以来各个主要时期的一些主要统计数据。是国内外各界人士了解西藏、认识西藏的重要资料性工具书。

二、全书内容分为19个篇目,即1.行政区划和自然资源;2.综合;3.人口;4.从业人员和职工工资;5.固定资产投资;6.财政;7.物价;8.人民生活;9.农业;10.工业;11.建筑业;12.运输和邮电;13.国内贸易;14.对外经济贸易和旅游;15.金融和保险;16.教育、科技和文化;17.卫生、体育和环保;18.各县(区、市)主要统计资料;19.全国各省(区、市)统计资料。为便于读者正确使用资料,书末还附有主要统计指标解释。

三、本年鉴中总量指标均按当年现行价格计算。

四、本年鉴部分数据合计数或相对数由于单位取舍不同产生的计算误差未作机械调整。

五、本年鉴对以前的统计资料重新进行了核实,相应地调整了部分数据。读者在使用历史资料时,凡与本年鉴有出入的,均以本年鉴为准。

六、本年鉴的资料大部分来自年度统计报表,部分来自抽样调查。

七、本年鉴中的符号使用说明:“...”表示数据不足本表最小单位数;“空格”表示该项统计指标数据不详或无数据;“#”表示其中主要项。

八、资料中所使用的度量衡单位采用国际统一标准计量单位。

九、《西藏统计年鉴》公开出版以来,受到了国内外广大读者的关心和支持,对本年鉴的内容和编辑工作提出了许多宝贵意见,同时得到区直有关部门和单位的大力支持,对此我们深表感谢。限于我们的水平,欢迎读者继续对年鉴的不足之处给予批评和指正,帮助我们进一步改进年鉴的编辑工作,以便我们更好地为广大读者服务。

EDITOR' S NOTE

I .Tibet Statistical Yearbook 2005 contains comprehensive statistics of Tibetan social and economic development in 2004 and some selected major data series in historically important years after The Peaceful Liberation of Tibet. It is really an important and efficient reference yearbook for people of various circles in and outside China to know and understand Tibet.

II .The book is composed of 19 parts. They include: 1.Division of Administrative Areas and Natural Resources;2.General Survey;3. Population; 4.Employment and Wages; 5.Investment in Fixed Assets; 6.Government Finance; 7.Price; 8.People's Livelihood; 9.Agriculture; 10.Industry; 11.Construction; 12.Transportation, Postal and Telecommunications Services; 13.Domestic Trade;14.Foreign Trade and Tourism;15.Banking and Insurance; 16.Education, Science and Culture;17.Sport, Public Health and Environmental Protection;18.Statistics for Counties, Cities and Districts;19.Statistics for Provinces, Municipality and Autonomous Region. Interpretation of major statistical indicators attached is a useful tool for readers of this yearbook.

III.The prices used in calculation in this publication are current prices of those years.

IV.Statistical discrepancies in this yearbook due to rounding are not adjusted.

V.Some of the published data are changed in this yearbook according to our checking, therefore, data in this yearbook are reliable whenever you find different data in other publications.

VI.Most of the data in this yearbook sources are from annual statistical report, a small part sources from sample survey.

VII.Marks in this yearbook: "... " means not large enough to be rounded into the least unit; "# " indicates major item in a category. "blank space" not available.

VIII.The international standard units of measurement are applied in this yearbook.

IX.Previous editions of Tibet Statistical Yearbook have won wide acclaim among the readers. During the compilation of the yearbook, we have got the support from some government departments of Autonomous Region and other relative units. We express our thanks to all of them here. In order to excel, we welcome all candid comments and criticism from our readers.

目 录

CONTENTS

第一篇 行政区划和自然资源

CHAPTER 1 ADMINISTRATIVE DIVISION AND NATURAL RESOURCES

1-1 行政区划	3
ADIMINISTRATIVE DIVISION	
1-2 行政区划一览表	3
LIST OF ADMINISTRATIVE DIVISIONT	
1-3 县(市、区)分类	4
COUNTIES (CITYS AND REGIONS) BY TYPE	
1-4 西藏各水系流域面积	5
DRAINAGE AREA OF RIVER SYSTEM FOR TIBET	
1-5 全区境内面积大于 200 平方公里的湖泊	6
STATISTICS LAKE AREA OVER 200 SQURE KILOMETER FOR TIBET	
1-6 全区境内海拔 5000 米以上的湖泊	7
STATISTICS OF LAKE HEIGHT ABOVE SEA LEVEL OVER 5000 METER FOR TIBET	

第二篇 综合

CHAPTER 2 GENERAL SURVEY

2-1 各部门机构数	11
GRASSROOTS UNITS IN VARIOUS SECTORS	
2-2 国民经济和社会发展总量与速度指标	12
PRINCIPAL AGGREGATE INDICATORS ON NATIONAL ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT AND THEIR RELATED INDICES AND GROWTH RATES	
2-3 国民经济和社会发展结构指标	18
STRUCTURAL INDICATORS ON NATIONAL ECONOMIC AND SOCIAL DEVELOPMENT	
2-4 平均每天主要社会经济活动	19
SELECTDE IEDICATORS ON AVERAGE DAILY SOCIAL AND ECONOMIC ACTIVITIES	
2-5 人均主要经济指标	20
PER CAPITA MAIN INDICATORS ON ECONOMIC BENEFIT	
2-6 地区生产总值	21
GROSS DOMESTIC PRODUCT	
2-7 地区生产总值构成	22
COMPOSITION OF GROSS DOMESTIC PRODUCT	
2-8 地区生产总值指数(以上年为 100)	23

INDICES OF GROSS DOMESTIC PRODUCT (PRECEDING YEAR=100)

2-9 地区生产总值指数(以1951年为100)	24
--------------------------------	----

INDICES OF GROSS DOMESTIC PRODUCT (1978=100)

2-10 各地区国内生产总值	25
----------------------	----

GROSS DOMESTIC PRODUCT BY REGION

2-11 各地区国内生产总值增长速度	25
--------------------------	----

INCREASE RATE OF GROSS DOMESTIC PRODUCT BY REGION

第三篇 人口

CHAPTER 3 POPULATION

3-1 户数及人口数	29
------------------	----

HOUSEHOLD AND POPULATION

3-2 人口出生率、死亡率、自然增长率	30
---------------------------	----

BIRTH RATE, DEATH RATE AND NATURAL GROWTH RATE OF POPULATION

3-3 人口数及构成	31
------------------	----

POPULATION AND ITS COMPOSITION

3-4 各民族人口数	33
------------------	----

POPULATION NATIONALITY

3-5 各地市人口数	35
------------------	----

NUMBER OF POPULATION BY REGION

3-6 各地市人口出生率、死亡率、自然增长率	35
------------------------------	----

BIRTH RATE, DEATH RATE AND NATURAL GROWTH RATE OF POPULATION

BY REGION

3-7 市镇人口	36
----------------	----

POPULATION OF CITIES AND TOWNS

3-8 分县人口数	38
-----------------	----

POPULATION BY REGION

第四篇 从业人员和职工工资

CHAPTER 4 EMPLOYMENT AND WAGE

4-1 按三次产业分的从业人员	43
-----------------------	----

NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY TYPE OF INDUSTRY

4-2 国民经济各行业从业人数(2004年底)	44
-------------------------------	----

NUMBER OF EMPLOYED PERSONS BY SECTOR (END OF 2004)

4-3 全区职工人数及构成	45
---------------------	----

NUMBER OF STAFF AND WORKERS AND ITS PROPORTION

4-4 各行业分经济类型、分地区职工人数(2004年底)	46
------------------------------------	----

NUMBER OF STAFF AND WORKERS BY REGION, OWNERSHIP AND SECTOR (END OF 2004)

4-5 女性从业人员	48
NUMBER OF FEMALE STAFF AND WORKERS	
4-6 各地区分行业女职工人数(2004 年底)	49
NUMBER OF FEMALE STAFF AND WORKERS BY REGION AND SECTOR (END OF 2004)	
4-7 各地市国有经济单位分行业职工人数(2004 年底)	50
NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR AND REGION(END OF 2004)	
4-8 各地市城镇集体经济单位分行业职工人数(2004 年底)	52
NUMBER OF STAFF AND WORKERS IN URBAN COLLECTIVE-OWNED UNITS BY SECTOR AND REGION(END OF 2004)	
4-9 单位从业人员劳动报酬情况(2004 年底)	52
WORKING PAY OF EMPLOYED PERSONS IN UNITS(ENG OF 2004)	
4-10 职工工资总额及构成	53
TOTAL WAGES OF STAFF AND WORKERS AND ITS COMPOSITION	
4-11 职工工资总额指数	54
INDEX WAGES OF STAFF AND WORKERS	
4-12 各地市国有经济单位分行业职工工资总额(2004 年)	55
TOTAL WAGES OF STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITED BY SECTOR AND REGION (2004)	
4-13 各行业分经济类型、分地区职工工资总额(2004 年)	56
TOTAL WAGES OF STAFF AND WORKERS BY SECTOR, OWNERSHIP AND SECTOR(2004)	
4-14 各行业分经济类型、分地区职工平均工资(2004 年)	58
AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS BY REGION, OWNORSHIP AND SECTOR (2004)	
4-15 各地市国有经济分行业单位职工平均工资(2004 年)	60
AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS IN STATE-OWNED UNITS BY SECTOR AND REGION (2004)	
4-16 各地市城镇集体经济单位分行业职工工资总额(2004 年)	61
TOTAL WAGES OF STAFF AND WORKERS IN COLLECTIVE-OWNED UNITED BY SECTOR AND REGION (2004)	
4-17 各地市城镇集体经济单位分行业职工平均工资(2004 年)	62
AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS IN URBAN COLLECTIVE- OWNED UNITS BY SECTOR AND REGION (2004)	
4-18 职工平均工资及指数	63
AVERAGE WAGE OF STAFF AND WORKERS AND RELATED INDICES	

第五篇 固定资产投资

CHAPTER 5 INVESTMENT IN FIXED ASSETS

5-1 全社会固定资产投资	67
TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS	
5-2 全社会固定资产投资（按经济类型分）	68
TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS BY OWNERSHIP	
5-3 国有经济按各种分组的固定资产投资	69
INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF STATE-OWNED UNITS	
5-4 按各种分组的基本建设投资	70
INVESTMENT IN CAPITAL CONTRUCTION BY MANY GROUP	
5-5 按各种分组的更新改造投资	72
INVESTMENT IN INNOVATION BY MANY GROUP	
5-6 基本建设投资完成情况	74
INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION	
5-7 国有单位按各种分组的基本建设投资	75
INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION OF STATE-OWNED UNITS	
5-8 部分行业基本建设投资	76
INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION PART OF SECTORS	
5-9 国民经济分行业基本建设施工、投产项目个数（2004 年底）	77
NUMBER OF CAPITAL CONSTRUCTION PROJECTS UNDER CONSTRUCTION AND PUT INTO USE BY SECTOR (END OF 2004)	
5-10 国民经济分行业基本建设投资和新增固定资产（2004 年底）	79
INVESTMDNT IN CAPITAL CONSTRUCTION AND NEWLY INCREASED FIXED ASSETS BY SECTOR (END OF 2004)	
5-11 按构成分的基本建设投资	81
INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION BY USE OF FUNDS	
5-12 按建设性质分的基本建设投资	82
INVESTMENT IN CAPITAL CONSTRUCTION BY TYPE OF CONSTRUCTION	
5-13 国有单位更新改造投资完成情况	83
INVESTMENT IN INNOVATION OF STATE-OWNED UNITS	
5-14 各地区全社会固定资产投资（2004 年）	84
TOTAL INVESTMENT IN FIXED ASSETS BY REGION (END OF 2004)	
5-15 各地区国有经济按各种分组的固定资产投资（2004 年底）	86
INVESTMENT IN FIXED ASSETS OF STATE-OWNED UNITS BY REGION (END OF 2004)	

第六篇 财政

CHAPTER 6 PUBLIC FINANCE

6-1 历年财政收支总额及指数	91
-----------------------	----

TOTAL REVENUE AND TOTAL EXPENDITURES AND ITS INDICES OF LOCAL FINANCE OF THE YEARS	
6-2 地方财政收入占国内生产总值的比重	92
LOCAL GOVERNMENTS REVENUE AS PERCENTAGE TO GROSS DOMESTIC PRODUCT	
6-3 地方财政收入基本情况	93
LOCAL GOVERNMENT FINANCIAL REVENUE IN CURRENT BUDGET	
6-4 财政支出	94
FINANCIAL EXPENDITURE	
6-5 各地市财政收支情况	95
FINANCIAL REVENUE AND EXPENDITURES BY REGION	
6-6 各地市财政收入占国内生产总值的比重	95
LOCAL GOVERNMENT REVENUE BY REGION AS PERCENTAGE TO GROSS DOMESTIC PRODUCE	

第七篇 物价

CHAPTER 7 PRICE

7-1 全区物价指数	99
GENERAL PRICE INDICES	
7-2 居民消费价格分类指数	100
CONSUMER PRICE INDICES BY CATEGORY OF LHASA	
7-3 居民消费价格分类指数 (2004 年)	102
CONSUMER PRICE INDICES BY CATEGORY OF LHASA (2004)	
7-4 商品零售价格指数 (2004 年)	103
PRICE INDICES BY CATEGORY OF COMMODITIES (2004)	
7-5 商品零售价格分类指数 (2004 年)	105
PRICE INDICES BY CATEGORY OF COMMODITIES (2004)	
7-6 农业生产资料价格分类指数 (2004 年)	106
INDESES OF AGRICULTURAL PRODUCTIVE MATERIALS BY CATEGORY OF COMMODITIES (2004)	

第八篇 人民生活

CHAPTER 8 PEOPLE'S LIVELIHOOD

8-1 人民物质文化生活提高情况	109
IMPROVEMENT IN PEOPLE' S MATERIAL AND CULTURAL LIFE	
8-2 城乡居民家庭人均收入及指数	110
PER CAPITA ANNUAL INCOME OF URBAN AND RURAL HOUSEHOLDS	
8-3 全区居民消费水平	111
ANNUAL PER CAPITA CONSUMPTION OF ALL RESIDENTS	

8-4 城镇居民家庭基本情况	112
BASIC CONDITIONS OF URBAN HOUSEHOLDS	
8-5 城镇居民家庭平均每百户年底耐用消费品拥有量	113
NUMBER OF MAJOR DURABLE CONSUMER GOODS OWNED PER 100 URBAN HOUSEHOLDS AT YEAR-END	
8-6 按收入等级分的城镇居民家庭平均每百户年底耐用消费品拥有量(2004年)	114
NUMBER OF MAJOR DURABLE CONSUMER GOODS OWNED PER 100 URBAN HOUSEHOLDS AT YEAR-END BY LEVEL OF INCOME (2004)	
8-7 城镇居民家庭平均每人全年消费性支出	116
ANNUAL PER CAPITAL LIVING EXPENDITURES OF URBAN HOUSEHOLDS	
8-8 按收入等级分组城镇居民家庭人均消费支出情况(2004年)	118
PER CAPITAL ANNUAL LIVING EXPENDITURE OF URBAN HOUSHOLDS (GROUPED BY LEVEL OF INCOME) (2004)	
8-9 城镇居民家庭平均每人全年现金收支情况(2004年)	122
URBAN HOUSEHOLD ANNUAL PER CAPITAL CASH INCOME (2004)	
8-10 按收入等组分的城镇居民家庭平均每人全年购买主要商品数量(2004年)	124
PER CAPITA ANNUAL PURCHASES OF MAJOR COMMODITIES OF URBAN HOUSEHOLDS BY LEVEL OF INCOME (2004)	
8-11 城镇居民家庭平均每人全年购买主要商品数量	126
PER CAPITA ANNUAL PURCHASES OF MAJOR COMMODITIES IN URBAN HOUSEHOLDS	
8-12 农村居民家庭基本情况	127
BASIC CONDITIONS OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-13 农村居民家庭平均每人总收入	128
PER CAPITA ANNUAL GROSS INCOME OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-14 农村居民家庭平均每人纯收入	129
PER CAPITA ANNUAL NET INCOME OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-15 农村居民家庭平均每人生活消费支出	130
PER CAPITA LIVING EXPENDITURE OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-16 农村居民家庭主要实物消费量	131
MAIN CONSUMPTIONS IN KIND OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-17 农村居民家庭人均粮食收支平衡情况	132
PER CAPITA GRAIN BALANCE OF RURAL HOUSEHOLDS	
8-18 农村居民家庭平均每百户主要耐用物品拥有量	133
NUMBER OF DURABLE CONSUMER GOODS OWNED PER 100 RURAL HOUSEHOLDS AT THE YEAR-END	
8-19 农村居民家庭主要农产品生产量、出售量	134
PRODUCTS AND SALES OF MAJOR AGRICULTURE OF RURAL HOUSEHOLDS	

第九篇 农业
CHAPTER 9 AGRICULTURE

9-1 农村基层组织和农业基本情况	137
BASIC CONDITIONS OF RURAL GRASSROOTS UNITS AND AGRICULTURE	
9-2 农村基层组织情况	138
BASIC CONDITIONS OF RURAL GRASSROOTS UNITS	
9-3 乡村从业人员	139
RURAL EMPLOYED PERSONS BY SECTOR	
9-4 农林牧渔业总产值	140
GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMAL HUSBANDRY AND FISHERY	
9-5 农林牧渔业总产值指数(以上年为 100)	141
INDICES OF GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMALS HUSBANDRY AND FISHERY (PRECEDING YEAR=100)	
9-6 农林牧渔业总产值指数(以 1951 年为 100)	142
INDICES OF GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMALS HUSBANDRY AND FISHERY (1951=100)	
9-7 各地市农林牧渔业总产值	143
GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMAL HUSBANDRY AND FISHERY BY REGION	
9-8 各地市农林牧渔业总产值指数	143
INDEXES OF GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMAL HUSBANDRY BY REGION	
9-9 农林牧渔业分项产值	144
GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMAL HUSBANDRY AND FISHERY BY BRANCH	
9-10 农林牧渔业分项产值构成	145
COMPOSITION OF GROSS OUTPUT VALUE OF FARMING, FORESTRY, ANIMAL HUSBANDRY AND FISHERY BY BRANCH	
9-11 全区农村社会总产值	146
RURAL SOCIAL GROSS OUTPUT VALUE	
9-12 农村社会总产值构成	147
RURAL SOCIAL GROSS OUTPUT PERCENTAGE	
9-13 农业商品产值	148
GROSS OUTPUT VALUE OF AGRICULTURE	
9-14 耕地面积	149
AREAS UNDER CULTIVATION	
9-15 主要农业机械年末拥有量	150
MAIN AGRICULTURAL MACHINERY YEAR-END POSSESSED	
9-16 农业电气化、化学化及水利情况	152

ELECTRIFICATION, CHEMICAL AND WATER CONSERVANCY OF AGRICULTURE	
9-17 主要农作物播种面积	154
TOTAL SOWN AREAS OF MAJOR FARM CROPS	
9-18 主要农作物产品产量	156
YIELD OF MAJOR FARM CROPS	
9-19 主要农产品单位面积产量	158
YIELD OF MAJOR FARM CROPS PER HECTARE (BY SOWN AREAS)	
9-20 农作物播种面积及产量	159
SOWN AREAS AND OUTPUT OF FARM CROPS	
9-21 茶园、果园面积和茶叶、水果产量	160
TEA PLANTATIONS, ORCHARDS AND OUTPUT OF TEA AND FRUIT	
9-22 各地市造林面积情况(2004 年)	160
AFFORESTATIONS AREA BY REGION (2004)	
9-23 林业生产情况	161
OUTPUT OF FOREST PRODUCTS	
9-24 年末牲畜存栏情况	162
NUMBER OF LIVESTOCK IN YEAR-END	
9-25 牛、猪、羊出栏情况	163
SLAUGHTERED OF CATTLE AND BUFFALA, HOG AND SHEEP AND GOAT	
9-26 畜产品产量	164
OUTPUT OF LIVESTOCK PRODUCTS	

第十篇 工业

CHAPTER 10 INDUSTRY

10-1 乡及乡以上工业企业单位数	167
NUMBER OF INDUSTRIAL ENTERPRISES FOR TOWNSHIPS LEVEL AND ABOVE IT	
10-2 乡及乡以上独立核算工业企业职工人数	169
STAFF AND WORKERS OF INDUSTRIAL ENTERPRISES WITH INDEPENDENT ACCOUNTING SYSTEMS BY TOWNSHIPS LEVEL AND ABOVE IT	
10-3 工业总产值	171
GROSS OUTPUT VALUE OF INDUSTRY	
10-4 工业总产值指数(以上年为 100)	172
INDICES OF GROSS OUTPUT VALUE OF INDUSTRY (PRECEDING YEAR=100)	
10-5 工业总产值指数(以 1956 年为 100)	173
INDICES OF GROSS OUTPUT VALUE OF INDUSTRY (1956=100)	
10-6 乡及乡以上分行业工业总产值	174
GROSS OUTPUT VALUE OF INDUSTRY AT TOWNSHIPS LEVEL AND ABOVE	

BY BRANCH

10-7 分地市乡及乡以上工业企业单位数及工业总产值(2004年)	175
NUMBER OF ENTERPRISES AND GROSS OUTPUT VALUE OF INDUSTRY AT TOWNSHIPS LEVEL AND ABOVE BY REGION (2004)	
10-8 全部国有及规模以上非国有工业企业主要经济指标	176
MAIN INDICATORS OF ALL STATE-OWNED AND NON-STATE-OWNED ABOVE DESIGNED SIZE INDUSTRIAL ENTERPRISES	
10-9 规模以下非国有工业企业主要经济指标	177
MAIN ECONOMIC INDICATOR OF NON-STATE-OWNED INDUSTRIAL ENT- ERPRISE UNDER THE SCALE	
10-10 全部国有及规模以上非国有工业企业分类型主要经济指(2004年)	178
CLASSIFYING TYPE MAIN INDICATORS OF ALL STATE-OWNED AND NON-STATE-OWNED ABOVE DESIGNED SIZE INDUSTRIAL ENTERPRISES (2004)	
10-11 全部国有及规模以上非国有工业企业分行业主要经济指(2004年)	184
MAIN INDICATORS OF BRANCH TRADE OF ALL STATE-OWNED AND NON-STATE-OWNED ABOVE DESIGNED SIZE INDUSTRIAL ENTERPRISES (2004)	
10-12 规模以下非国有工业企业分类型主要经济指标(2004年)	190
CLASSIFYING TYPE MAIN ECONOMIC INDICATOR OF NON-STATE-OWNED INDUSTRIAL ENTERPRISE UNDER THE SCALE (2004)	
10-13 规模以下非国有工业企业分行业主要经济指标(2004年)	196
MAIN ECONOMIC INDICATOR OF BRANCH TRADE NON-STATE-OWNED INDUSTRIAL ENTERPRISE UNDER THE SCALE (2004)	
10-14 分地区全部国有及规模以上非国有工业企业主要经济指标(2004年)	202
MAIN INDICATORS OF ALL STATE-OWNED AND NON-STATE-OWNED ABOVE DESIGNED SIZE INDUSTRIAL ENTERPRISES BY REGION (2004)	
10-15 分地区规模以下非国有工业企业主要经济指标	204
MAIN ECONOMIC INDICATOR OF NON-STATE-OWNED INDUSTRIAL ENT- ERPRISE UNDER THE SCALE BY REGION (2004)	
10-16 主要工业产品产量	206
OUTPUT OF MAIN INDUSTRIAL PRODUCTS	

第十一篇 建筑业

CHAPTER 11 CONSTRUCTION

11-1 建筑业企业生产情况	211
MAJOR INDICATORS FOR CONSTRUCTION ENTERPRISES	
11-2 国有建筑企业生产情况	211
MAJOR INDICATORS FOR STATE-OWNED CONSTRUCTION ENTERPRISES	
11-3 集体建筑企业生产情况	212

MAJOR INDICATORS FOR URBAN COLLECTIVE-OWNED CONSTRUCTION ENTERPRISES

11-4 建筑业企业财务状况	213
FINANCIAL INDICATORS OF CONSTRUCTION ENTERPRISES	
11-5 国有建筑企业财务状况	214
FINANCIAL INDICATORS OF STATE-OWNED CONSTRUCTION ENTERPRISES	
11-6 集体建筑企业财务状况	215
FINANCIAL INDICATORS OF URBAN COLLECTIVE-OWNED CONSTRUCTION ENTERPRISES	
11-7 国有建筑业主要经济指标	216
MAJOR ECONOMIC INDICATORS OF STATE-OWNED CONSTRUCTION	
11-8 集体建筑业主要经济指标	216
MAJOR ECONOMIC INDICATORS OF URBAN COLLECTIVE-OWNED CONSTRUCTION	
11-9 建筑业生产效益指标	217
ECONOMIC RESULTS INDICATORS OF CONSTRUCTION	
11-10 国有建筑业生产效益指标	217
ECONOMIC RESULTS INDICATORS OF STATE-OWNED CONSTRUCTION	
11-11 各地市建筑业生产情况(2004 年)	218
MAJOR INDICATORS FOR CONSTRUCTION ENTERPRISES BY REGION (2004)	

第十二篇 运输和邮电业

CHAPTER 12 TRANSPORTATION, POSTAL AND TELECOM MUNICATIONS SERVICES

12-1 公路、桥梁、渡口	223
HIGHWAY, BRIDGE AND FERRY	
12-2 全社会客、货运输量及周转量	224
TURNOVER VOLUME OF PASSENGER AND FREIGHT TRAFFIC BY REGION	
12-3 民用车辆拥有量(2003 年)	226
NUMBER OF CIVIL MOTOR VEHICLES OWNED (2003)	
12-4 邮电通信网	227
SYSTEM OF POSTAL AND TELECOMMUNICATIONS SERVICES	
12-5 邮电业务量	229
POSTAL AND TELECOMMUNICATIONS SERVICES	

第十三篇 国内贸易
CHAPTER 13 DOMESTIC TRADE

13-1 限额以上批发零售贸易业商品购进、销售总额(2004 年)	233
TOTAL PURCHASES IN WHOLESALE AND RETAIL SALE TRADES ABOVE DESIGNATED SIZE (2004)	
13-2 限额以上批发零售贸易业商品销售库存类值(2004 年)	234
TOTAL SALES AND INVENTORY IN WHOLESALE AND RETAIL SALES TRADES GROUPED BY CATEGORY OF COMMODITIES (2004)	
13-3 社会消费品零售总额	235
TOTAL RETAIL SALES OF CONSUMER GOODS	
13-4 按经济类型分的社会消费品零售总额	236
TOTAL RETAIL SALES OF CONSUMER GOODS BY OWNERSHIP	
13-5 按行业分的社会消费品零售总额	237
TOTAL RETAIL SALES OF CONSUMER GOODS BY SECTOR	

第十四篇 对外经济贸易和旅游
CHAPTER 14 FOREIGN TRADE AND TOURISM

14-1 进出口贸易总额	241
TOTAL VALUE OF IMPORTS AND EXPORTS	
14-2 边境进出口贸易总额	242
TOTAL VALUE OF IMPORTS AND EXPORTS FOR FRONTIER TRADE	
14-3 出口贸易总额	243
TOTAL VALUE OF EXPORTS	
14-4 进口贸易总额	243
TOTAL VALUE OF IMPORTS	
14-5 旅游人数及旅游收入	244
NUMBER OF TOURISTS AND EARNINGS	

第十五篇 金融和保险
CHAPTER 15 BANKING AND INSURANCE

15-1 金融机构各项存款	247
BALANCE OF DEPOSITS OF BANKIN SYSTEM	
15-2 金融机构各项贷款	248
BALANCE OF LOAN OF BANKING SYSTEM	
15-3 银行现金收支	249
CASH RECEIPTS AND EXPENDITURES OF BANKING SYSTEM	
15-4 银行现金收入	250